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Ang. kommunestyresak nr. 50/2022 av 16.06.2022 
 
Nesbyen kommunestyre fatet i nevnte sak bl.a. følgende vedtak: 
Saken sendes tilbake til administrasjonen for nytt/korrigert trasevalg i samarbeid med søker, 
representanter for velforeningene på østsiden, grunneierne og historielaget for ivaretagelse 
av gående og kulturminner som gamle ferdselsårer. 
 
Det har snart gåt 2 år siden nevnte vedtak ble fatet og Nes Historielag venter fremdeles på 
å bli kontaktet. I mangel av en henvendelse fra kommunen sendte Nes historielag et brev, 
datert 09.03.2023, �l administrasjonen og gir her utrykk for engstelse hva gjelder 
massesykling på de over 100--år gamle tømmerslepene/kulturminnene på Øståsen. En 
engstelse som viste seg å være bere�get da disse nå må anses som ødelagte, både som 
kulturminner og som gangveger. Historielaget viser sam�dig �l kommunestyrets vedtak. 
Eter en måned uten svar sendes et purrebrev datert 11.04.2023. Kons�tuert 
kommunedirektør Halland svarer i brev av 24.04.2023. Her blir det påståt at oppsate skilt og 
dialog med brukergruppene har vært virkningsfulle. Yterligere �ltak anses derfor 
unødvendige. Hvilke brukergrupper Hallan viser �l går ikke frem av brevet, men siden 
historielaget anser seg som en bruker-/interessegruppe og siden vi ikke har blit kontaktet 
s�ller vi spørsmål ved prosessen som Halland nevner.  
 
I siste halvdel av februar 2023 avholdt Nesbyen kommune et åpent møte om ferdigstillelse av 
masterplan for terrengsykling på østsida. Ivaretagelse av kulturminner var ikke nevnt. 35 
personer møte og Nes Historielag var representert. I referatet eter møtet går det frem av 
konklusjonen/VEIEN VIDERE at grunneiere skal kontaktes. Nes Historielag er ikke nevnt.  
 
Historielaget anser et åpent møte �l ikke å være i samsvar med kommunestyrets vedtak. Det 
fremgår med all tydelighet at det kun er søker, representanter for velforeningene på 
østsiden, grunneiere og historielaget som skal innkalles. Historielaget ber derfor om at 
kontrollutvalget vurdere vedtaket i sak nr. 50/2022, og om det åpne møtet kan betraktes som 
administrasjonenes svar på kommunestyrets vedtak. I motsat fall bes det om at 
kontrollutvalget bringer saken videre.  
 
Nesbyen 10.04.2024 
 
Med hilsen 
Styret i Nes Historielag 
 

 
 
 


